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Rychnov u Jablonce nad Nisou – dopravní úpravy 

ZÁZNAM Z JEDNÁNÍ 
 
 
Místo jednání:   Husova 490 

46802 Rychnov u Jablonce nad Nisou 
  
Datum:    20. 12. 2016 
  
Čas:      8:00 
 
Účastníci: Bc. Tomáš Levinský - starosta  

 Bc. Helena Bulířová  

 Jan Dvořák  

   

Projednání studie vedené pod názvem Rychnov u Jablo nce nad Nisou – dopravní 
úpravy. 
 
 
• Zhotovitelem dopravních úprav, pro objednatele Město Rychnov u J. n. N. je Bc. Helena 

Bulířová. 
 

• Na úvod představil starosta Bc. Tomáš Levinský Generel bezbariérovosti města a 
zdůraznil nezbytnost jeho zapracování do všech nových návrhů ve městě. 
 
Poté vyjmenoval Jan Dvořák již vyprojektované úpravy jako: parkoviště u samoobsluhy, 
autobusová zastávka a rekonstrukce přilehlého mostu na náměstí Míru a autobusový 
terminál u nádraží ČD. 
 

• Dále probíhala debata o potřebách a možnostech města Rychnova, z které vyplynula 
potřeba vyřešení parkování v ulicích Nádražní, Nová, Spojovací, Husova spolu s možnou 
úpravou plochy sídliště lemované těmito ulicemi. Také je potřeba zaměřit se na parkování 
u školy a školky, vytvořit VDZ na ploše parkoviště za náměstím Míru a podrobněji 
prostudovat možnosti rekonstrukce ulice Husova a Tovární. Pan starosta Levinský zmínil 
v ulici Tovární potřebu chodníku a v ulici Husova upozornil na složité majetkoprávní 
vztahy, konkrétně případy, kdy se chodník (stavba města) nachází na soukromém 
pozemku majitele přilehlého rodinného domu. 
 

• Pan starosta Levinský také poukázal na minule řešené parcely č. 139, 141, 142, na 
kterých byl záměr soukromého investora vybudovat bytový dům případně bytový dům pro 
seniory. Do budoucna se předpokládá, že potrvá zájem o pozemek ze strany podobných 
investorů a je třeba zvážit, kolik nových parkovacích stání by případná budova 
potřebovala. 

 
• Výsledkem jednání byla dohoda o další práci na studii ve zmíněných lokalitách s tím, že 

se nevylučuje rozšíření studie o další úpravy na dosud nezmíněných místech. 
 

  

 
Zaznamenala: 
Bc. Helena Bulířová 


